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P R O T O K Ó Ł  NR XLI/2018 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej 31 stycznia 2018r.  w sali  Domu Kultury           

 w Kotlinie w godz. od 9.00 do 10.05 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

       Otwarcia  XLI sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof 

Szyszka witając: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Sekretarza Gminy Michała Urbaniaka, 

Skarbnika Gminy Irenę Antczak, radnych, sołtysów i redaktora Gazety Jarocińskiej. 

Wiceprzewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 14 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Nieobecny przewodniczący Rady Tomasz Kosiński. 

Listy obecności radnych,  sołtysów i zaproszonych osób stanowią załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Wójta Gminy złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji dwóch punktów: 1) 

podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego i  2) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Kotlin  na lata 2017 – 2023. Wniosek wójta został przyjęty 

jednogłośnie przez Radę Gminy i wprowadzony do porządku obrad sesji jako punkt 10 i 11 . 

Porządek obrad przestawia się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał. 

7. Przyjęcie sprawozdania z wykonania rocznych planów pracy za 2017 rok: 

1) Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy, 

2)  Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Gminy, 

3) Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa  

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej  Rady Gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2018 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania błędu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Kotlin  na lata 2017 – 2023. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

14. Zamknięcie obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z XL  sesji Rady Gminy. 

      Do protokołu z XL sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu na 

posiedzeniach  stałych Komisji Rady w dniu 29 stycznia br.  i przed dzisiejszą sesją  nie 

wniesiono uwag. 

Protokół  został przyjęty przez Radę jednogłośnie. 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Tomasz Graczyk zapytał się, jak się mają sprawy dot. wykupu gruntów pod drogę na 

ul. Moniuszki? 

Wójt odpowiedział, że grunty są wykupione od poszczególnych właścicieli. Dalsze plany 

wymagają wykupu gruntu od pana Biernackiego, który nie zgadza się na sprzedaż swojego 

gruntu. Temat jest ciągle ze znakiem zapytania. 

Radny Tomasz Graczyk wnioskował o wyrównanie nawierzchni ulicy Moniuszki, na której 

po roztopach powstały duże  koleiny i dziury. 

 Radna Beata Skowrońska wnioskowała o utwardzenie pobocza naprzeciwko  przystanku 

autobusowego w Sławoszewie na Nowej Wsi (koło posesji Hajdasza) . 

Radny Niewiada złożył wniosek o założenie lustra na drodze Wysogotówek – Wola Książęca 

przy posesji sołtyski Anity Pasternak (Wola Książęca 104) ze względu na słabą widoczność 

od strony Twardowa. 

Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak wnioskował o uzupełnienie nawierzchni asfaltu 

drogi powiatowej w Kotlinie na początku  ul. Ks. Rymarkiewicza. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 

      Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka poinformował, że  uchwały podjęte na 40. 

sesji Rady Gminy  odbytej 29 grudnia 2017 r.  oraz zgłoszone wnioski i interpelacje radnych  

i sołtysów zostały przekazane Wójtowi Gminy w dniu 8 stycznia br.  

W dniu 15 stycznia br. Przewodniczący Rady przekazał do Wojewody Wielkopolskiego  

zestawienie sposobu załatwienia skarg i wniosków za rok 2017. 

 

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał. 

 

    Wójt poinformował, że uchwały podjęte na 40. sesji przekazano w dniu 5 stycznia br. do 

Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu i do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

Uchwały będące aktami prawa miejscowego zostały przekazane do ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego  w dniu 11 stycznia br. 

Poza tym wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i 

umieszczono na stronie  BIP Gminy. 

W okresie od ostatniej sesji Rady Gminy zostały wydane zarządzenia w sprawie : 

- wprowadzenia regulaminu wynagradzania pracowników Urzędu Gminy Kotlin; 

- powołania Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Kotlinie; 

- udzielenia upoważnienia pracownikowi GOPS do prowadzenia postępowań w sprawie 

świadczenia wychowawczego; 

- powołania Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej; 

- przeprowadzenia otwartego konkursu ofert  na wsparcie realizacji zadania publicznego 

dotyczącego sportu; 
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- odwołania Elżbiety Krawczyk ze stanowiska dyrektora Publicznego Przedszkola Słoneczko 

w Kotlinie; 

- zmiany Regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych. 

Następnie wójt Mirosław Paterczyk poinformował o zrealizowanych zadaniach w okresie 

międzysesyjnym: 

1. W dniu 3 stycznia tego roku dokonano odbioru końcowego następujących zadań :  

 odwiert studni głębinowej nr 2 w Kurcewie wraz  z budową zbiornika zasobowego. 

Wartość odebranych prac to kwota 390.304,55 zł brutto. Wykonawca zadanie to 

zrealizował z 11 dniowym opóźnieniem i  związku z powyższym wykonawcy 

naliczono kary umowne w wysokości  4.333 zł; 

 odwiert studni głębinowej nr 2 w Wyszkach wraz z budową zbiornika zasobowego 

oraz remont stacji uzdatniania wody w Wyszkach. Wartość odebranych robót to kwota 

1.004.775,39 zł brutto w tym roboty dodatkowe o wartości 10.085,27 zł. Zadanie to 

nie zostało wykonane w terminie i  w związku z tym naliczono wykonawcy kary 

umowne za 11 dni opóźnienie w wykonaniu prac w wysokości  11.066 zł. 

Wykonawcą obu tych zadań  była firma PPHU AUTOMATYK ze Zbierska. 

2. W wyniku przeprowadzonego zapytania ofertowego dokonano wyboru wykonawcy na 

opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej na zadanie pn.”Przebudowa 

gminnego boiska sportowego w Magnuszewicach wraz z rozbudową zaplecza o świetlicę oraz 

nadanie obiektowi nowych funkcji społecznych”. Podpisano umowę z wykonawcą tego 

zadania i będzie to firma EFEKT s.c Dariusz Kowalski z Jarocina . Koszt tej dokumentacji to 

19.065 zł brutto. 

3. Wysłane zostało zapytanie ofertowe na wybór wykonawcy na opracowanie Studium 

wykonalności dla zadania pn. „Przebudowa gminnego boiska sportowego w Magnuszewicach 

wraz z rozbudową zaplecza o świetlicę oraz nadanie obiektowi nowych funkcji społecznych”. 

Dokument ten jest niezbędny do aplikowania o środki w ogłoszonym konkursie dla projektów 

ubiegających się o dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego  

Województwa Wielkopolskiego na lata 2014-2020 dla : 

- działanie 9.2 Rewitalizacja miast i ich dzielnic, terenów wiejskich, poprzemysłowych i 

powojskowych. 

4. W dniu 10 i 24 stycznia br. odbyły się rady budowy związane z realizacją zadania pn. 

„Rozbudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Wyszki – etap II”. Omówiony został 

postęp prac oraz bieżące sprawy związane z realizacją tej inwestycji. 

5. Na wniosek sołtysa i Rady Sołeckiej wsi Magnuszewice przystąpiono do zmiany 

Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Kotlin na lata 2017 – 2023. Zmiana polegała 

będzie na rozszerzeniu zakresu oraz nazwy Projektu 2.1.1, który po zmianie nazywał się 

będzie  „Przebudowa  gminnego boiska sportowego w Magnuszewicach wraz z rozbudową 

zaplecza o świetlicę oraz nadanie obiektowi nowych funkcji społecznych”. Zmiana 

podyktowana jest ogłoszonym konkursem o naborze wniosków o dofinansowanie w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego  Województwa Wielkopolskiego na lata 2014-2020 

dla : działanie 9.2 Rewitalizacja miast i ich dzielnic, terenów wiejskich, poprzemysłowych i 

powojskowych. Dodatkowo w LPR zostanie umieszczony nowy Projekt 1.1.4 „Organizacja 

szkoleń oraz zajęć i spotkań integracyjnych dla mieszkańców Magnuszewic”. 

6. W styczniu podpisano następujące umowy na: 

- opracowanie zmiany planu Aglomeracji Kotlin, 

- wykonywanie w ciągu roku 2018 usług spawalniczych, remontowych, tokarsko – 

frezerskich, 

-  wykonanie zabudowy do sprzętu ratowniczego na samochodzie strażackim OSP Kotlin,  

- opracowywanie w ciągu roku 2018 projektów decyzji o warunkach zabudowy, 

- wykonywanie usług w zakresie przeglądu, napraw i konserwacji kserokopiarki w 

Urzędzie Gminy, 

- wykonywanie wyceny dla potrzeb sprzedaży, zbycia, zamiany (obowiązuje do 

31.12.2018 r.), 
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- usługi geodezyjne, dot. wykonania podziału nieruchomości na dz. nr 4/1 ar. m. 6 w 

Woli Książęcej, 

- świadczenie pomocy prawnej dla Gminy Kotlin , 

- usługi informatyczne w Urzędzie Gminy Kotlin. 

7. Trwają prace przy remoncie sali wiejskiej w Sławoszewie. Wymieniony został sufit, lampy, 

odnowiona zostanie podłoga. Prace wykonywane są systemem gospodarczym przez 

pracowników robót publicznych. 

Do informacji wójta nie wniesiono żadnych uwag. 

 

      Wiceprzewodniczący Rady udzielił głosu  urbaniście Maciejowi Walczakowi, który 

przedstawił wyniki dotyczące analizy aktualności studium uwarunkowań i kierunków oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. Urbanista poinformował, że w 

wyniku dokonanej w tym zakresie analizy obowiązującego Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kotlin stwierdza się, że generalnie wizja 

rozwoju gminy określona w studium pozostaje aktualna, stanowiąc ogólny kierunek dążenia 

do wytyczonych celów.  Wykonana analiza w zakresie aktualności miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego, oparta również na ocenie zasadności złożonych wniosków 

w sprawie zmiany aktów prawa miejscowego wykazała, że za częściowo nieaktualny należy 

uznać „Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego na obszarze wsi Wyszki i Kotlin 

gmina Kotlin” - część pierwsza zatwierdzony uchwałą Nr XII/72/03 Rady Gmin Kotlin z dnia 

3 grudnia 2003 roku.  Pozostałe, poza wskazanym powyżej, plany uznano za aktualne. 

Sporządzanie kolejnych planów miejscowych oraz zmian obowiązujących planów 

miejscowych będzie warunkowane aktualnymi potrzebami i wnioskami oraz harmonogramem 

bieżących prac planistycznych.  

     Radny Tomasz Graczyk zapytał jakby  powstała obwodnica to gdzie ona będzie 

przebiegała. 

    Maciej Walczak odpowiedział, że trudne pytanie. Te inwestycje są realizowane na 

podstawie specustaw. W planie zagospodarowania przestrzennego, który obowiązywał do 

2004 r. była planowana obwodnica i z tym planem można się zapoznać. Kolejny przebieg tej 

obwodnicy, który można prześledzić to studium uwarunkowań i kierunków. Od zawsze były 

projektowane węzły drogowe. Jeden był projektowany na drodze w Wyszkach, za zakładem 

kamieniarskim i grochówką, po lewej stronie i łączył się z ul. Sławoszewską. Drugi między 

ul. Twardowską a ul. Sławoszewską. To są takie dwa punkty, które w dokumentach 

planistycznych zawsze były ujęte. Nie ma pewności, że to tak powstanie. Pewne jest, że ta 

droga musi trafić w obwodnice, która powstała w Jarocinie.  

     Radny Tomasz Graczyk powiedział, że słyszał, że osoby nie dostają warunków zabudowy 

w rejonie ul. Rymarkiewicza za stacją CPN, bo powstanie tam droga. 

    Maciej Walczak odpowiedział, że nie przypomina sobie takiej sytuacji, aby była decyzja 

odmowna ze względu na projektowaną drogę.   

 

7. Przyjęcie sprawozdania z wykonania rocznych planów pracy za 2017 rok: 

1) Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy, 

2)  Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Gminy, 

3) Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa  

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej  Rady Gminy. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że sprawozdania pracy stałych komisji Rady Gminy 

za 2017 rok szczegółowo analizowano na posiedzeniach komisji w dniu29  stycznia 2018 r. 
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Uwag do sprawozdań nie zgłoszono, wobec tego stwierdzono, że sprawozdania przyjęto. 

Sprawozdania stanowią załączniki do protokołu. 
 

           Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim Adamski 

oraz przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak poinformowali, że  

na posiedzeniu w dniu 28 stycznia  br. wszystkie projekty uchwał, będące w porządku obrad 

dzisiejszej sesji, zostały pozytywnie zaopiniowane. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2018 rok. 

     Rada Gminy w obecności 14 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XLI/224/2018           

zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2018 rok, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania błędu. 

     Rada Gminy w obecności 14 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XLI/225/2018  w 

sprawie sprostowania błędu, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

     Rada Gminy w obecności 14 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XLI/226/2018 w 

sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Kotlin  na lata 2017 – 2023. 

     Rada Gminy w obecności 14 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XLI/227/2018 

zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Kotlin  

na lata 2017 – 2023, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

12. Wolne głosy i wnioski. 

Sołtys Jarosław Tomaszewski wnioskował o posprzątanie terenu przy słupie ogłoszeniowym 

w Kotlinie, ul. Ks. Rymarkiewicza i przygotowanie zapytania ofertowego na lampy LED, 

zaplanowane do montażu ze środków funduszu sołeckiego. 

Radna Beata Skowrońska złożyła wnioski o: 

 zamontowanie stalowej  barierki na łuku drogi  przy sali wiejskiej w Sławoszewie ze 

względu na głęboki rów i dwa przypadki wpadnięcia aut do rowu. 

 naprawienie słupków i łańcuchów przy chodniku w Sławoszewie, na odcinku od kościoła 

do skrzyżowania w kierunku Kurcewa, 

 uzupełnienie ubytków w asfalcie drogi Kotlin – Sucha przy RSP w Kotlinie i przy 

Lewiatanie w Sławoszewie, 

 wycięcie drzewa na wprost byłej kuźni w Sławoszewie. 

Radny Tomasz Graczyk zapytał jak wygląda sprawa ustawienia ławki przy chodniku wzdłuż 

ul. Poznańskiej, między ul. 11 Listopada a 3 Maja. 
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Wójt odpowiedział, że ławki już są i czekają na montaż. Poza tym wójt dodał, że myśli o 

tym, aby teren pod ławkami był wykostkowany.  

Radny Tomasz Graczyk wnioskował o zamontowanie lampy oświetlenia ulicznego na 

narożniku ul. Moniuszki z ul. Południową. 

Wójt odpowiedział, że to będzie trudna sprawa, ponieważ nie ma  gdzie tej lampy podłączyć.    

Radny Tomasz Graczyk zapytał czy nie można tego gruntu pod drogę na ul. Moniuszki  

wykupić na 3 – 4 lata? 

Wójt odpowiedział, że prowadził rozmowy z właścicielem, ale zakończyły się negatywnie.  

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił zaproszenie na zawody tenisa stołowego w 

Witkowie. Poza tym zapoznał wszystkich obecnych na sesji z uchwałą Rady Powiatu 

Jarocińskiego ws. ustanowienia 24 maja  Powiatowym Dniem Pamięci Żołnierzy 

Niezłomnych. 

Wójt poprosił radnych i sołtysów o pozostanie po sesji na krótkie spotkanie. 

 

13. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

    Wójt odpowiedział na wnioski: 

1. Wszystkie wnioski dot. awarii oświetlenia ulicznego zostały zgłoszone do naprawy w 

dniu 11 stycznia br.  

2. W sprawie przycięcia akacji – zostało wysłane pismo do proboszcza parafii w Kotlinie. 

Uzgodniono z proboszczem, że akacje zostaną przycięte na wiosnę przez pracowników 

urzędu. 

3. Do firmy wykonującej  przebudowę ul. Dworcowej wysłano, w ramach gwarancji,  

pismo ws. wymalowania wytartych pasów dla pieszych i pasów parkingowych. 

4. Dziury na drodze gminnej w Wysogotówku przy  nr 13a oraz  przy hydrancie koło sklepu 

nie zostały jeszcze naprawione ze względu na pogodę.  

      Ponadto Wójt poinformował, że w dniu 29 stycznia br. wpłynęła odpowiedź ze Starostwa 

Powiatowego w Jarocinie na zgłoszone wnioski radnych i sołtysów na 40. sesji  o 

następującej treści: 

 ubytek w poboczu na łuku drogi Kotlin – Sławoszew przed skrzyżowaniem w kierunku 

Kurcewa został uzupełniony, 

 konieczność wykopania rowu w Woli Książęcej zostanie przeanalizowana i po 

rozpatrzeniu wszystkich wniosków związanych z wykopaniem, bądź odtworzeniem rowów 

na terenie całego powiatu, wyznaczymy zakres najbardziej pilnych prac możliwych do 

zrealizowania w ramach posiadanych środków finansowych w roku 2018, 

 krzewy rosnące w rejonie skrzyżowania drogi powiatowej w Woli Książęcej z drogą w 

kierunku Witaszyc zostaną wycięte w obecnym okresie zimowym, 

 w związku z odpowiedzią o zalewaniu przez chodnik w Racendowie wszystkich posesji 

przy nim zlokalizowanych proponujemy dokonanie wizji w terenie w obecności radnej 

Marty Hudak. W związku z tym, w przypadku kolejnego takiego zdarzenia prosimy o 

bezpośredni kontakt pani radnej z Referatem Dróg Powiatowych celem ustalenia 

rzeczywistego stanu faktycznego i możliwości rozwiązania problemu. 

 

14. Zamknięcie obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka dziękując za udział, zamknął XLI sesję Rady 

Gminy Kotlin. 

 

Wiceprzewodniczący Rady 

     /-/ Krzysztof Szyszka 

Protokółowała: Wanda Margiela 


